

---

THE SPECIAL OPERATING AGENCIES FINANCING  
AUTHORITY ACT  
(C.C.S.M. c. S185)

**Special Operating Agencies Designation  
Regulation, amendment**

---

Regulation 28/2011  
Registered March 28, 2011

**Manitoba Regulation 79/2006 amended**

**1** The *Special Operating Agencies Designation Regulation, Manitoba Regulation 79/2006*, is amended by this regulation.

**2** The Schedule is amended by replacing the row for "Office of the Fire Commissioner" with the row set out in the Schedule to this regulation.

**Coming into force**

**3** This regulation comes into force on April 1, 2011.

---

LOI SUR L'OFFICE DE FINANCEMENT DES  
ORGANISMES DE SERVICE SPÉCIAL  
(c. S185 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la  
désignation des organismes de service spécial**

---

Règlement 28/2011  
Date d'enregistrement : le 28 mars 2011

**Modification du R.M. 79/2006**

**1** Le présent règlement modifie le *Règlement sur la désignation des organismes de service spécial, R.M. 79/2006*.

**2** L'annexe est modifiée par substitution, à la rangée « Bureau du commissaire aux incendies », de la rangée figurant à l'annexe du présent règlement.

**Entrée en vigueur**

**3** Le présent règlement entre en vigueur le 1<sup>er</sup> avril 2011.

**SCHEDULE**

Office of the Fire Commissioner	The following branches of the Department of Labour and Immigration:  – Office of the Fire Commissioner  – Mechanical and Engineering Branch
---------------------------------	---

**ANNEXE**

Bureau du commissaire aux incendies	Les directions indiquées ci-après du ministère du Travail et de l'Immigration :  - Bureau du commissaire aux incendies  - Direction mécanique et technique
-------------------------------------	--